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Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 6 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta alpolgármester, Borda 

Tamás, Juhász Miklós, Smelkó István, Varga Béla 
 Bárányné Márton Melinda jegyző 
 Dr. Hegedűs István aljegyző 
 Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály osztályvezetője  
 Rajkó Győzőné Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály osztályvezetője 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak, vendégek: 
 Szenográdi Tamás igazgatóhelyettes  
 Kormány Zsoltné igazgatóhelyettes 
 Havasiné Földi Zsuzsanna óvodai intézményegység-vezető 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Külön köszönti Szécsény város új aljegyzőjét, 
dr. Hegedűs István urat, aki a mai napon állt munkába, sok sikert és jó egészséget 
kíván munkájához. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, és az ülést 
megnyitja (1600 órakor). Bejelenti, hogy Makovinyi Sándor és Dr. Pintér Sándor 
képviselő urak igazoltan vannak távol. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő 
napirendi pontokat tárgyalja meg a testület. A rendkívüli ülés összehívását a pályázat 
benyújtási határideje, valamint a beiratkozás időpontjának időben történő 
meghirdetése indokolja. Kéri, hogy aki egyetért a napirendek tárgyalásával, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 

 
A képviselő-testület az alábbi napirend tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
1. Előterjesztés a bölcsődében, óvodában, általános iskolában, középiskolában 

indítható csoportok, osztályok számára, a beiratkozás időpontjára 
2. Előterjesztés a TÁMOP-5.3.6-11/1 számú, Komplex telep-program (komplex 

humán szolgáltatás hozzáférés biztosítása)” pályázat benyújtására  
 

 
1. Előterjesztés a bölcsődében, óvodában, általános iskolában, középiskolában 

indítható csoportok, osztályok számára, a beiratkozás időpontjára 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztők: Stayer László polgármester 
                        Zsolnai Györgyné igazgató 



 2 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. Az indítható osztályok számának 
megállapításánál a gyermek, illetve tanulói létszámok, valamint a törvény által 
megszabott létszámhatárok eléggé meghatározott pályán mozgatják a testületet. Úgy 
gondolja, hogy az előterjesztés ennek maximálisan megfelel. 
Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
is. Mivel a bizottság elnöke nem tudott részt venni a bizottság ülésén, Borda Tamás 
képviselő urat, a bizottság tagját kéri meg, hogy ismertesse a bizottság javaslatát.  

Borda Tamás képviselő 

Az oktatási bizottság részletesen megtárgyalta az előterjesztést, a felmerült kérdésekre 
igazgatóhelyettes úr választ adott. A bizottság jelenlévő tagjai egyhangúlag javasolták 
a képviselő-testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel összefüggésben. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdése, hogyan alakulnak a csoportok az óvodában? 

Havasiné Földi Zsuzsanna óvodai intézményegység-vezető, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Szécsényben 7 óvodai csoport és 2 bölcsődei csoport lesz, a nagylóci telephelyen 2 
óvodai csoport, a nógrádszakáli telephelyen pedig 1 óvodai csoportot indítanak. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy várható-e még létszám esetlegesen az 57 fő tanköteles gyermekhez 
vidékről, mondjuk Endrefalváról.   

Kormány Zsoltné igazgatóhelyettes, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Előzetes információ szerint 3 fő, ők Pilinybe járnak óvodába, viszont szécsényi 
lakhellyel rendelkeznek. 

Stayer László polgármester 

Véleménye, megfontolás tárgyává kellene tenni, hogy célszerű-e úgy vidékről még 
felvenni gyermeket, hogy így is elég magas az osztálylétszám. 57 gyermek van, ez azt 
jelenti, hogy egy 28 és egy 29 fős osztály lesz. Ha ehhez a létszámhoz még három 
tanulót hozzáveszünk, akkor már 30 fős osztályok lesznek. 

Kormány Zsoltné igazgatóhelyettes, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

12 gyermeket nevelési tanácsadóba irányítottak, tehát elképzelhető, hogy ez a létszám 
csökkenni fog. 
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Stayer László polgármester 

Véleménye, afelé nem mehetnek el, hogy három osztályt kelljen indítani.  

Borda Tamás képviselő 

Bizottsági ülésen is szó volt róla, hogy van a testületnek egy olyan korábbi határozata, 
amely szerint vidéki gyermek felvétele miatt nem indítható több osztály. 

Bárányné Márton Melinda jegyző 

Igazgató asszony az előbb említette, hogy a 3 fő nem vidéki gyermek, szécsényi 
lakhellyel rendelkeznek, csak Pilinybe járnak óvodába. 

Havasiné Földi Zsuzsanna óvodai intézményegység-vezető, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 

Úgy tudja, legalább is óvodai viszonylatban, hogy most már vizsgálható, hogy a 
szécsényi bejelentett lakcím valós-e, vagy sem. Ők is tudnak néhány olyat, hogy nem 
valósak a lakcímek, és ha nincs hely, akkor nem veszik fel a gyermeket. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Lesz majd javaslata erre a dologra, nem most, hanem egy későbbi ülésen.  

Bárányné Márton Melinda jegyző 

A határozati javaslatban úgy szerepel, hogy megfelelő létszám esetén egy 4+1 
évfolyamos gimnáziumi osztály (nyelvi előkészítő), 1 iskolarendszerű OKJ-s 
szakképesítést adó osztály (13.évfolyam informatikai alkalmazásfejlesztő) indítható. 
Kérdése, hogy van elegendő jelentkező? 

Szenográdi Tamás igazgatóhelyettes, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola 

Sajnos kevés olyan jelentkező van, aki az intézményüket jelölte meg az első helyen, 
tehát várhatóan nem tudják beindítani a nyelvi előkészítő osztályt. Az elmúlt évben 
összejött.   

Stayer László polgármester 

Sajnos a gyerekek nem értik meg, hogy a nulladik évfolyamnak pont az lenne a 
lényege, hogy kapnak egy évet arra, hogy kiemelt óraszámban tanulhatnának nyelvet. 

Szenográdi Tamás igazgatóhelyettes, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola 

Hozzá kell tennie, hogy lényegesen kevesebb a jelenlegi nyolcadik évfolyamon 
tanulók létszáma, mint az előző időszakban volt, egyrészt ezzel is indokolható, hogy a 
létszám nem lesz meg, és ez a gond nemcsak Szécsényt érinti. Bejárták a környező 
településeket, személyesen volt a környék iskoláiban, ott voltak Balassagyarmaton és 
Salgótarjánban is a pályaválasztási kiállításon, és egy balassagyarmati általános 
iskolákba is ellátogattak, mindenhol hirdették képzéseiket.  
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Stayer László polgármester 

Tehát az nem mondható, hogy az információ nem jutott el a gyerekekhez. 

Szenográdi Tamás igazgatóhelyettes, II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 
és Szakközépiskola 

Szembesülni kell azzal, hogy csökken a gyermeklétszám is, és hogy nem élnek ezzel a 
lehetőséggel.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az oktatási bizottság javaslatát is figyelembe 
véve, szavazásra bocsátja az előterjesztésben leírt határozati javaslat elfogadását. Kéri, 
aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
44/2012.(III.01.) határozata 

 
1.  Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2012/2013. 

tanévben a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium és Szakközépiskola intézményegységeiben 18 + 14 
iskolai osztály, 8 napközis és 1 tanulószobás csoport szervezését 
engedélyezi az alábbiak szerint:  
A szécsényi feladatellátási helyeken: 18 általános iskolai osztály – 
ebből 2 első osztály – 8 napközis csoport, továbbá egy 8 
évfolyamos gimnáziumi osztály, 1 szakközépiskolai osztály, és 
megfelelő létszám esetén egy 4+1 évfolyamos gimnáziumi osztály 
(nyelvi előkészítő), 1 iskolarendszerű OKJ-s szakképesítést adó 
osztály (13.évfolyam informatikai alkalmazásfejlesztő). 
 
A nagylóci feladatellátási helyen: 3 osztály, 1 napközis csoport. 
A nógrádszakáli feladatellátási helyen: 2 osztály, 1 napközis 
csoport. 
Szécsény Bölcsődében: 2 csoport, az Óvodában: 7 csoport 
A nagylóci feladatellátási helyen: 2 csoport,  
A nógrádszakáli feladatellátási helyen: 1 csoport   

 

2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az 
intézményvezető kérésére az óvodai és iskolai beiratkozás 
időpontját: 2012. április 16. (hétfő), április 17. (kedd) 8-12 óráig és 
13-17 óráig határozza meg. A középiskolai beiratkozás időpontját: 
2012. június 28. (csütörtök) 8-14 óráig határozza meg. 
 
A képviselő-testület megbízza az intézményvezetőt, hogy az óvodai 
és iskolai beiratkozás időpontjáról a szülőket 30 nappal előbb a 
helyben szokásos módon tájékoztassa. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Zsolnai Györgyné intézményvezető 

 
 
2. Előterjesztés a TÁMOP-5.3.6-11/1 számú, Komplex telep-program (komplex 

humán szolgáltatás hozzáférés biztosítása)” pályázat benyújtására  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztés megküldésre került minden képviselőnek. Ez a pályázat egy 
100 %-os támogatottságú pályázat, minimum 45, maximum 150 millió forint összegű 
támogatás nyerhető el a leírt célokra. Ebben a pályázatban látunk lehetőségeket, és 
reményeink is vannak az irányban, hogy sikeresek tudunk ebben a pályázatban 
szerepelni. Ingatlan felújítások is szóba jöhetnek ebben a pályázatban, illetve 
valamilyen szinten foglalkoztatás segítése hátrányos helyzetű emberek számára. 
Ahhoz, hogy elindulhassunk, testületi felhatalmazás szükséges, ehhez kéri 
képviselőtársai támogatását. 
Kérdezi, van-e kérdése valakinek az előterjesztéssel kapcsolatban.   

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése, hogy kik lesznek a konzorciumi tagok ebben a pályázatban?  

Stayer László polgármester 

Alapelőírás a Türr István Képző és Kutató Intézet és az önkormányzat nonprofit cége.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdése még, hogy ki állítja össze a pályázatot, amelyet az önkormányzatnak kell 
benyújtani? 

Stayer László polgármester 

Elég komoly akkreditációs előírásai vannak, hogy ki írhatja meg ezt a pályázatot, még 
meg kell találni ezt a céget.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tehát nincs még meg? 

Stayer László polgármester 

Nincs. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Nagyon jó lehetőségnek tartja, támogatja a pályázat benyújtását.  
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Szintén támogatja, mert a pályázat keretében komplex programot lehet készíteni. 

Stayer László polgármester 

Tájékoztatást ad még arról, hogy két körben lehet a pályázatot benyújtani, az első 
körben március végéig. Van olyan információ is, hogy a március végi időpontot 
próbálják kijjebb tolni, mert ha telep programban gondolkodunk, az esetleg építési 
engedély köteles is lehet.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 

A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
45/2012.(III.01.) határozata 

 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 
TÁMOP-5.3.6-11/1 számú „Komplex telep-program (komplex humán 
solgáltatás hozzáférés biztosítása)” című kiírási lehetőséget, és a 
pályázat benyújtásával egyetért. 
A 122/2008.(V.26.) számú határozattal elfogadott „Szécsény Város 
Integrált Városfejlesztési Stratégia”-val összhangban lévő pályázati 
program megvalósítását támogatja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázathoz 
szükséges előkészületek elvégzésére, és a kötelező konzorciumi 
tagokkal és együttműködő partnerekkel megkötendő szerződések 
aláírására. 
Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy a pályázathoz 
szükséges előkészületek keretében válassza ki azon akkreditációval, 
referenciákkal rendelkező tanácsadó, gazdálkodó szervezetet, mely a 
pályázat összeállításában, a program eredményes megvalósításának 
végrehajtásában - külső tanácsadóként - segítséget nyújt. 

 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a mindenki munkáját, és az ülést a napirendek megtárgyalása után (1620 
órakor) bezárja.  

k.m.f. 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Bárányné Márton Melinda  
jegyző 

 


